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        您正在访问的域名 (airbuschina.com.cn) 可以转让。

            This domain name (airbuschina.com.cn) is for sale.

         

        （免责声明：我们代理此域名合作或转让事宜，本页文字并不代表域名所有者意图。）

        （Serious Declaration:   We are just sales agency for the domain name. The page doesn't show any intention of the domain name's owner. ）

         

        我们持有的域名保持多年续期，您不必等待该域名过期！

        We have owned this domain for many years.

        如果您现在犹豫不决，您可能将失去拥有此域名的最佳机会！

        If you do not decide at this time ,you may lose the best chance to own this good domain name. 

        

        如果您对该域名感兴趣，请点击这里提供您的报价。

        If you would like to purchase this domain name, please click here to make an offer.
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                                电话TEL：

                                +86-571-56638568

                                电子邮箱EMAIL：www4cn@126.com

                                 

                                

                                	域名交易方式：

                                

                                通过金名网(4.cn) 中介交易

                                金名网(4.cn)是中国一家知名的域名中介服务商，具体交易流程可点击这里查看或咨询support@goldenname.com。整个交易过程大概需要5个工作日。 

                                 

                                Escrow through 4.cn

                                www.4.cn is a famous domain name escrow company in China. For the detail process, you can visit here or contact support@goldenname.com.The whole process needs about 5 working days.
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